
Referat kollegierådsmåde 
Den 02-03-2020 kl 19:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- David 1033 

- Joachim 1036 

- Sebastian 3230 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- ingen  

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

- LUKKET. 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- Motion har ansøgning om yderligere midler til at skabe struktur i motionsrummet. Indkøb af 
noget nyt udstyr til at opbevare materialer. Rådet afslår anmodningen med begrundelsen af, at de 
ting som blev tildelt under generalforsamlingen endnu ikke er implementeret. De er velkomne til 
at ansøge igen når opgraderinger der er på plads. Vi giver ikke yderligere midler før allerede aftalte 
er på plads. Sebastian svarer udvalget.  

- Anne og Thor har fået Hund.   

- Repræsentanter fra Odense Filmværksted ønsker at låne et vaskeri d. 4/4. Sebastian skriver til 
dem om yderligere oplysninger.  

- Brygudvalget har testet deres nye udluftningsløsning, og det uden beboerklager indtil videre.  



 

6. Nyt siden sidst 

- Portnerne informerer om at bordopvasker ikke accepteres i Blok 2.  

- Cykler står stadig ud over det hele i Blok 2. Det skal vi have rettet op på.  

- Portnerne laver skilt ved P-pladserne som skriver: ”forbeholdt beboere” 

- Der er nu booket stand-up komiker til fødselsdagen.  

-  

 

7. Konto Update 

- 282.292,09, mangler at hæve/overføre køkkenpenge for marts + Køkkensupplerings pengene er 
kommet ind.  

 

8. Indflytningsfolder 

- Indflytningsfolderen er klar til gennemlæsning for Rådet på Dropboxen. 

- Busstoppestedet ved folkebo skal tilføjes folderen. Evt. Rosengårdscentret/IKEA. Pizza sted, UNI, 
UCL. Husorden, Husdyrorden og Hjemmesiden skal henvises til, området ved FOLKEBO,  

- Folderen kan formentligt være klar til sommerferien.  

 

9. Køkkensupplering 

- Det er tid til køkkensupplering, der kommer en seddel rundt på køkkernene snarest.  

- Sedlen lægges derudover på facebook siden og Rådets Hjemmeside.  

-  

 

 

10. GDPR  

- Vi er også underlagt de nye GDPR regler.  

- Vi skal have fundet ud af hvordan vi bliver kompliante i håndteringen af persondata.  

- muligvis flyttes til Sharepoint hvis dette er kompliant?.  



- Martin skriver til Kristiansdal og hører om der findes en god løsning. Alternativt må vi lægge den 
op til bestyrelsen.  

 

11.Planlægning af næste møde 

- 16. Marts klokken 19. 

 

Booking af lokaler 

- Martin booker råds- og Musiklokalet.  

 

12. Punkter til næste gang 

- Velkomstfolderen gennemgås og kommenteres.  

-  Cykel razzia planlæggelse 

 

13. Evt. 

Politi til fødselsdagen: 

- Udendørs musik skal søges ved Odense kommune. 

- Korrespondancen sendes til fFucks mail.  

- Bilka maraton skal ansøges særskilt fra resten af fødselsdagen.  


